

To : LLC "A1 MACHINERY"

Ref No : AM23-OL051901

From : SPS ENG CO., LTD

Date : 04 Jan, 2023

DEALER APPOINTMENT

Dear Sir,

We hereby certify that LLC "A1 MACHINERY"(TIN1658247577), domiciled in Voskhod street, 16, office 2, Kazan, Russia, is the authorized distributor for SPS ENG CO., LTD. Truck Mounted Crane products for Russia pursuant to the terms of the distribution agreement dated 1 Jan, 2023 and expiring on 31 Dec, 2025.

As a distributor of the Products, LLC "A1 MACHINERY"(TIN1658247577) has the authority to sell the Products, service the Products, manage warranty, sign sales and service contracts, and render information on the Products.

This certification is valid until the expiration or termination of the distribution agreement.

MAKER (Manufacturer's Name) : SPS ENG CO., LTD

QUALITY : 100 PCT BRAND NEW

SPS ENG CO., LTD.

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Kim Joo Sik', is written over a horizontal line.

KIM JOO SIK / Managing Director

кому : ООО "А1 Машинери" (ИНН 1658247577)
от : SPS ENG CO., LTD (Южная Корея)

номер документ: AM23-OL051901
Дата : 04 Янв, 2023

НАЗНАЧЕНИЕ ДИЛЕРА

Уважаемый господин,

Настоящим мы удостоверяем, что ООО «А1 МАШИНЕРИ» (ИНН1658247577), расположенное по адресу: ул. Восход, д. 16, офис 2, г. Казань, Россия, является авторизованным дистрибьютором продукции для автокранов SPS ENG CO., LTD. в России в соответствии с условиями дистрибьюторского соглашения от 1 января 2023 года и истекающего 31 декабря 2025 года.

Являясь дистрибьютором Продукции, ООО «А1 МАШИНЕРИ» (ИНН1658247577) имеет право продавать Продукцию, обслуживать Продукцию, управлять гарантией, подписывать договоры купли-продажи и сервисного обслуживания, а также предоставлять информацию о Продукции.

Эта сертификация действительна до истечения срока действия или расторжения дистрибьюторского соглашения.

ПРОИЗВОДИТЕЛЬ (Название производителя) : SPS ENG CO., LTD

КАЧЕСТВО: 100% НОВЫЙ

SPS ENG CO., LTD.



KIM JOO SIK / Managing Director